
Protokół Nr  XXXVII/2018 

 

sesji Rady Gminy Skrwilno odbytej w dniu 28 czerwca 2018 r. w sali Nr 1 Urzędu Gminy w 

Skrwilnie.  

 

 

Sesję otworzył o godz. 900 Przewodniczący Rady Gminy Robert Celebucki, który 

przywitał radnych i zaproszonych gości. Na podstawie listy obecności stwierdził, że na 15 

radnych obecnych jest 15 radnych, wobec tego rada może podejmować prawomocne uchwały.  

Obecność radnych przedstawia załączona do protokołu lista obecności. 

 Następnie rada w obecności 15 radnych przyjęła jednogłośnie protokół z poprzedniej sesji .  

Wójt zgłosił wniosek o zdjęcie z porządku obrad punku 8 „ Podjęcie uchwały w sprawie 

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działek położonych w 

rejonie miejscowości Szczawno, Gmina Skrwilno” ponieważ  w miesiącu czerwcu sejmik 

naszego województwa podjął uchwałę dot. zmiany strefy ochronnej wód w obszarze 

chronionego krajobrazu. Uchwała ta  zdejmuje 100 metrową strefę ochronną wokół wód 

sztucznych zbiorników. W związku z tym chcemy aby nasz plan uwzględniał również te 

zmianę , dlatego proponuję podjęcie tej uchwały na następnej sesji, Rada w obecności 15 

radnych jednogłośnie przyjęła wniosek wójta i zdjęła z porządku obrad punkt 8. Porządek 

obrad po zmianie  przedstawia się następująco: 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) otwarcie, 

b) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji, 

c) przyjęcie porządku obrad. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych na terenie Gminy Skrwilno. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania 

napojów alkoholowych nas terenie Gminy Skrwilno. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie odstępstwa od zakazu spożywania napojów alkoholowych w 

określonych miejscach publicznych na terenie Gminy Skrwilno. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do organu regulacyjnego projektu regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków. 

6. Podjęcie uchwały zmieniającej budżet Gminy na 2018 r. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia wójta 



8. Sprawozdanie wójta z działalności między sesjami. 

9. Wolne wnioski i zapytania. 

10. Zakończenie obrad. 

 

 

Ad.1  

Sprawy organizacyjne zostały już omówione . 

 

Ad.2. 

Ad.3. 

 

Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie budżetu Gminy na 2018 rok.  

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały , następnie otworzył w tej sprawie dyskusję. 

Nikt z radnych nie zabrał głosu. Rada w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XXXVI/226/18 zmieniającą uchwałę w sprawie budżetu Gminy na 2018 rok, która 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.2. 

 

 Wójt przedstawił uzasadnienie do uchwały w sprawie maksymalnej liczby zezwoleń na 

sprzedaż napojów alkoholowych na terenie Gminy Skrwilno i dwóch kolejnych w porządku 

obrad, które są ze sobą powiązane.. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały , następnie otworzył w tej sprawie dyskusję. 

Nikt z radnych nie zabrał głosu. Rada w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XXXVII/228/18 w sprawie maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych na terenie Gminy Skrwilno . Uchwała stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Ad. 3 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. Nikt z radnych nie zabrał głosu. Rada w 

obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXXVII/229/18 w sprawie ustalenia 

zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych na terenie Gminy 

Skrwilno. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad.4. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. Nikt z radnych nie zabrał głosu. Rada w 

obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXXVII/230/18 w sprawie 

odstępstwa od zakazu spożywania napojów alkoholowych w określonych miejscach 



publicznych na terenie Gminy Skrwilno. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Ad. 5. 

Wójt przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. Głosów w dyskusji nie było. Rada w 

obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXXVII/231/18 w sprawie 

przekazania do organu regulacyjnego projektu regulaminu dostarczania wody i 

odprowadzania ścieków. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad. 6. 

Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie budżetu Gminy na 2018 rok. Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały , 

następnie otworzył w tej sprawie dyskusję. Nikt z radnych nie zabrał głosu. Rada w 

obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXXVII/232/18 zmieniającą 

uchwałę w sprawie budżetu Gminy na 2018 rok, która stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Ad.7. 

Sekretarz Gminy w uzasadnieniu do projektu uchwały poinformował, że wynagrodzenie 

wójta należy dostosować do Rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 15 maja 2018 r.z uwagi 

na zmianę w kwotach wynagrodzenia zasadniczego.  Przewodniczący Rady odczytał projekt 

uchwały , następnie otworzył w tej sprawie dyskusję. Nikt z radnych nie zabrał głosu. Rada 

w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXXVII/233/18 w sprawie 

ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Skrwilno. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.  

Ad. 8. 

Wójt złożył sprawozdanie z działalności między sesjami. Powiedział, że sala gimnastyczna 

w Okalewie będzie zrobiona na koniec września br. Prace wykończeniowe prowadzone są 

intensywnie i zgodnie z harmonogramem. Płatności tego przedsięwzięcia są realizowane na 

bieżąco. 

 Zakończyła się termomodernizacja szkoły i przedszkola w Skrwilnie . Firma była niezbyt 

dobra są pewne uchybienia , które będą eliminowane. Zadanie to musimy rozliczyć do 

końca miesiąca. W przedszkolu trwają prace ogólnobudowlane , wykończeniowe, które nie 

były kwalifikowalne  w projekcie termomodernizacji. 

Mamy kolejne pieniądze 70 tys. zł. na Otwartą Strefę Aktywności, która będzie 

zlokalizowana nad rzeką Skrwą, gdzie oprócz strefy zieleni i relaksu powstaną dwa boiska 

do piłki plażowej i koszykówki Zadanie to trzeba rozliczyć do końca roku.  



Konkurs drogowy odbędzie się w sierpniu a jego rozstrzygnięcie w październiku. Jest to 

niedobry czas na budowę. W tym konkursie nie będzie łatwo ponieważ  nie  możemy 

spełnić dwóch kryteriów, które są punktowane ze względu na położenie drogi. Wniosek jest 

przygotowany i czeka na nabór. 

Temat suszy. Dwa tygodnie temu powołałem komisje do szacowania strat w wyniku suszy. 

Przewodniczącym komisji jest wójt a członkowie to Pan Grzegorz Podszucki, Pani Edyta 

Tuchalska , Pani Daria Pawelec i Pani Emilia Jaskólska. Pismo do wojewody wysłane w 

terminie ale do tej pory komisja nie powołana. 

 Na zakończenie informacji wójt poinformował, że 28 lipca w parku dworskim spotykamy 

się na dziewiątym turnieju sołectw podczas którego przewidujemy wiele atrakcji. 

 Ad. 10. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący rady zamknął sesję. 

 

 

Protokolant       Przewodniczący Rady 

    Danuta Szymańska         Robert Celebucki 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


